
  
 

 

ENKEL FRÅGA 

 

Fråga från Hanna Svensson (S) till kommunstyrelsens vice 

ordförande Ove Wallin (C) totalkostnad för Mälaröhallen 

Med anledning av den sedan tidigare kända och omdiskuterade fördyringen kring bygget av 

Mälaröhallen undrar jag nu när den slutliga redovisningen av den totala kostnaden för byggandet 

av Mälaröhallen kommer att presenteras? 

 

 


